
2021D48230 Verslag houdende een Lijst van vragen 

De vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport heeft een 
aantal vragen voorgelegd aan de Minister van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport over het wetsvoorstel houdende de Wijziging van de begro-
tingsstaten van het Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en 
Sport (XVI) voor het jaar 2021 (wijziging samenhangende met de 
Najaarsnota) (Kamerstuk 35 975 XVI, nrs. 1 en 2). 

De fungerend voorzitter van de commissie,
Kuiken 

Adjunct-griffier van de commissie,
Krijger 
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Nr Vraag 

1 Kunt u met behulp van een tabel een overzicht geven van de vraag 
op welke begrotingsartikelen en -onderdelen welke taakstellende 
korting is doorgevoerd, om de problematiek op de ontwerpbegro-
ting VWS voor het jaar 2022 op te vangen? 

2 Kunt u de problematiek op de ontwerpbegroting VWS 2022, 
waarvoor taakstellende kortingen zijn doorgevoerd, nader 
toelichten? 

3 Wat zijn de gevolgen van de taakherstellende kortingen voor de 
beleidsterreinen die met deze korting van doen krijgen? 

4 Hoeveel extra geld is in 2020 en 2021 besteed aan het opschalen 
van de ic-capaciteit? Kunt u dit uitsplitsen per jaartal en schetsen 
waar deze uitgaven voor waren bedoeld (dus beademingsappara-
tuur, extra bedden, uitbouw van ziekenhuizen, personeel)? 

5 Is in 2021 geld uitgegeven om het personeelstekort specifiek voor 
coronazorg, en met name de ic, aan te pakken? Zo ja, hoe groot 
was dit bedrag en welke acties waren daaraan verbonden? 

6 Bent u bereid om in 2022 de overtallige mondkapjes in de opslag 
te doneren of uit te delen aan mensen met een lager inkomen (of 
de algemene bevolking)? Waarom wel, waarom niet? 

7 Hoeveel van de stijging in de zorgpremie en de belastingstijging 
per persoon is in 2021 toe te schrijven aan extra coronazorg? 

8 Wat waren in 2021 de kosten van testen per hoofd van de 
bevolking in Nederland? Hoeveel was dit in Denemarken en 
Duitsland? 

9 Op meerdere plaatsen in de toelichting wordt gesteld dat er «ter 
dekking van problematiek op de VWS-begroting, vooruitlopend op 
de jaarlijkse onderuitputting», reeds een korting is verwerkt op 
diverse beleidsartikelen, om welke problematiek gaat het hier 
precies? 

10 Wat is het (verwachte) effect van de kortingen op diverse 
beleidsartikelen? 

11 Waarom zijn de hogere verplichtingen op de artikelen 2 en 3 niet 
toegelicht, ondanks de aankondiging in de leeswijzer dat zeer grote 
verplichtingenmutaties worden toegelicht? Wanneer is een 
verplichtingenmutatie «zeer groot»? 

12 Kunt u in het vervolg bij (suppletoire) begrotingen een toelichting 
opnemen wanneer de aanpassing van de verplichtingen substanti-
eel afwijkt van de aanpassing van de uitgaven? 

13 Voor welk nieuw beleid is het geld ingezet dat door taakstellende 
kortingen is vrijgespeeld? 

14 Hoe kan het dat er zoveel wijzigingen plaatsvinden, terwijl het eind 
van het jaar bijna in zicht is? Hoe kunnen deze budgetten nog 
besteed worden? Of en in hoeverre gaat het om correcties met het 
oog op een goedkeurende verklaring voor het jaar 2021? 

15 Waarom zijn de hogere verplichtingen op de artikelen 2 en 3 niet 
toegelicht, ondanks de aankondiging in de leeswijzer dat zeer grote 
verplichtingenmutaties zullen worden toegelicht? Wanneer is een 
verplichtingenmutatie «zeer groot»? 

16 Waarom is een kasschuif nodig met betrekking tot het programma 
Maatschappelijke diensttijd? 

17 Wat betekent de zin «Aanpassing van de Bijdrage in de kosten van 
kortingen (BIKK) op basis van actuele ramingen van het CPB»? 

18 Waarom vindt jaarlijks een onderuitputting plaats van de middelen 
ten behoeve van de Stimuleringsregeling Wonen en zorg? 

19 De Rijksbijdrage Wlz wordt met € 1 miljard verlaagd «naar 
aanleiding van actuele ramingen van het CPB», kan nader worden 
toegelicht waar dit bedrag op is gebaseerd en wat de gevolgen van 
de verlaging zullen zijn? 
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20 Waarom wordt verwacht dat deze middelen in latere jaren alsnog 
zullen worden aangesproken? 

21 Kan een toelichting worden gegeven op de verhoging van de 
verplichtingen voor artikel 3 (langdurige zorg en ondersteuning) 
met € 11,4 miljard? Klopt het dat deze ophoging van de verplich-
tingen voor de langdurige zorg pas na 2021 tot uitgaven zullen 
leiden? Zo ja, wat zijn hiervan de consequenties? 

22 Waarom is het nodig het budget van de Nederlandse Voedsel- en 
Warenautoriteit (NVWA) te verhogen met ruim € 8 miljoen, zeker 
omdat het jaar bijna voorbij is? 

23 Kan uitgelegd worden wat precies gebeurt bij het onderdeel 
«bevolkingsonderzoeken»? 
Bij verschillende posten komt de volgende tekst voor: «Ter dekking 
van problematiek op de VWS-begroting is, vooruitlopend op de 
jaarlijkse onderuitputting, reeds een korting verwerkt op diverse 
beleidsartikelen. Daarmee is beoogd om het budget op de 
VWS-begroting zo goed mogelijk te verdelen en het zo mogelijk te 
maken om extra middelen voor nieuw beleid in te zetten en 
gedurende het jaar minder onderuitputting op te laten treden», 
kunt u hierover nadere uitleg geven? Hoe kan het dat onderuitput-
ting optreedt op al deze posten (onder meer vaccinaties)? 

24 Kan worden toegelicht wat wordt bedoeld met de zin: «Daarmee is 
beoogd om het budget op de VWS-begroting zo goed mogelijk te 
verdelen en het zo mogelijk te maken om extra middelen voor 
nieuw beleid in te zetten en gedurende het jaar minder onder 
uitputting op te laten treden»? Kan daarbij worden ingegaan op de 
vraag op welke artikelen deze korting is ingevoerd en welk nieuw 
beleid hiermee gefinancierd wordt? 

25 Kunt u de verhoging van de verplichtingen op artikel 2 met € 2,9 
miljard nader toelichten? 

26 Waarom wordt hier gesproken van de jaarlijkse onderuitputting op 
de VWS-begroting? In hoeverre is straks in het jaar 2022 voldoende 
budget beschikbaar voor alle inhaalzorg? 

27 Kunt u, gezien de uitleg bij de meevaller in ontvangsten, aangeven 
welke activiteiten niet zijn uitgevoerd met betrekking tot 
VIPP-regelingen? 

28 Kunt u de verhoging van de verplichtingen op artikel 3 met € 11,4 
miljard nader toelichten? 

29 Kunt u de verhoging van de verplichtingen op artikel 3 met € 12,4 
miljard nader toelichten? 

30 Kan de afboeking bij de Miljoenennota voor «Zorg merkbaar beter 
maken» van € 4,7 miljoen worden toegelicht? 

31 Kunnen gemeenten de € 139 miljoen aan middelen voor inclusivi-
teit die naar het Gemeentefonds zijn overgeboekt naar eigen 
inzicht besteden? 

32 Wat betekent de overboeking van € 139 miljoen naar het Gemeen-
tefonds voor de uitvoering van het steunpakket sociaal en mentaal 
welzijn en een gezonde leefstijl? 

33 Kan worden toegelicht waarom er € 139 miljoen is overgeboekt 
naar het Gemeentefonds ten behoeve van inclusiviteit? 

34 Heeft de overboeking van € 136,1 miljoen voor inclusiviteit naar 
het Gemeentefonds gevolgen voor de uitvoering van het steunpak-
ket sociaal en mentaal welzijn en een gezonde levensstijl? Zo ja, 
welke? Zo nee, waarom niet? 

35 Hoe wordt de negatieve bijstelling van de overige € 2,9 miljoen 
voor inclusiviteit verklaard? 

3



Nr Vraag 

36 Kan worden ingegaan op de gemaakte uitvoeringskosten voor het 
Centrum Indicatiestelling Zorg over het jaar 2021 ten opzichte van 
de ontwerpbegroting VWS 2022? Kan daarbij de mutatie bij de 
miljoenennota van € 2,3 miljoen worden toegelicht? 

37 Waarom vindt een deel van de uitgaven voor het versnellingspro-
gramma gegevensuitwisseling Langdurige Zorg (InZicht) eerder 
plaats dan voorzien? 

38 Wat is op dit moment de stand van zaken met betrekking tot het 
InZicht programma? 

39 Kan worden toegelicht wat wordt bedoeld met de netwerkzorgacti-
viteiten palliatieve zorg? 

40 Welke voornemens zijn vanwege de coronapandemie vertraagd op 
het gebied van het arbeidsmarktbeleid in de zorg waardoor een 
bedrag van € 13 miljoen niet is uitgegeven? 

41 Hoe groot is het totale budget dat bij de julibrief ten onrechte op 
Bijdrage agentschappen is geboekt? 

42 Wat gebeurt er met de € 6 miljoen die vrij is gevallen op de 
subsidieregeling voor sportverenigingen, stichtingen en andere 
niet winst beogende investeerders in sportaccommodaties 
(BOSA)? 

43 Waar wordt de verhoging van € 34,1 miljoen van het budget voor 
externe inhuur van personeel binnen het kerndepartement precies 
aan besteed?

 

4


